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     Latvijas Republika 

    TALSU NOVADA DOME 
         Nodokļu maksātāja reģistrācijas Nr.90009113532 

Kareivju iela 7, Talsi, Talsu nov., LV-3201, tālr. 63232110, fakss 63232130, e-pasts pasts@talsi.lv 

DOMES SĒDES  

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2021. gada 29.jūlijā                            Nr. 5 

 

Sēde sasaukta plkst.9.00 

Sēdi atklāj plkst.9.00 

 

Domes  sēde notiek  attālinātā  veidā  kā  videokonference,  tā tiek  ierakstīta  video  un  

audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs Sandra Pētersone – Talsu novada domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre  

 

Sēdē piedalās 18 deputāti:    

Andis Astrātovs 

Andis Āboliņš (aiziet plkst.12.09) 

Gaidis Bērziņš (no plkst.10.06 – 10.08 nav redzams videotiešsaistē, no plkst. 11.04 – 11.06 

nav redzams videotiešsaitē, aiziet plkst.12.09) 

Ieva Brūna (no plkst.12.00 – plkst.12.03 nav redzama videotiešsaistē) 

Andra Grīvāne 

Almants Kalniņš (no plkst.11.46 – 11.52 nav redzams videotiešsaistē, pievienojas pēc sēdes 

pārtraukuma plkst.13.07) 

Kalvis Kalniņš (pievienojas plkst.9.11) 

Dainis Karols  

Eva Kārkliņa 

Juzefa Kļava 

Ilva Norenberga 

Māris Rozenbergs (no plkst.13.49 – 13.52 nav redzams videotiešsaistē) 

Aldis Pinkens 

Lauris Pīlēģis (no plkst.9.33 – 9.35 nav redzams videotiešsaistē, no plkst.9.50 – 9.52 nav 

redzams videotiešsaistē, no plkst.12.03 – 12.06 nav redzams videotiešsaistē)  

Sandra Pētersone 

Ainis Stūrmanis (pievienojas pēc sēdes pārtraukuma plkst.10.52, no plkst.13.29 – 13.31 nav 

redzams videotiešsaistē) 
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Gundars Sebris (no plkst.9.10 – 9.11 nav redzams videotiešsaistē, no plkst.13.25 – 13.31 nav 

redzams videotiešsaistē) 

Edgars Zelderis (no plkst.11.00 – 11.02 nav redzams videotiešsaistē, no plkst.11.31 – 11.37 

nav redzams videotiešsaistē no plkst.11.58 – 12.02 nav redzams videotiešsaistē, no 

plkst.13.20– 13.40 nav redzams videotiešsaistē) 

 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts: 

Oļegs Solovjovs – attaisnotu iemeslu dēļ 

 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības administrācijas darbinieki:  

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore 

Evita Veide – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Arvis Lagzdiņš – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieks 

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Ilze Lagzdiņa – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Aija Tihovska – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas 

daļas vadītāja 

Ainārs Korulis – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vadītāja pienākumu izpildītājs 

Daniels Pētersons – Talsu novada pašvaldības Iepirkumu nodaļas vadītājs 

Toms Akmentiņš – Talsu novada pašvaldības Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Īpašumu 

pārvaldības daļas energopārvaldnieks 

Jolanta Skujeniece – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas 

Projektu vadības daļas vadītāja 

Aija Svarinska – Talsu novada pašvaldības Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Īpašumu 

pārvaldības daļas Vides speciāliste 

Inga Romaško – Talsu novada pašvaldības Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja 

Jolanta Didžus – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas 

Projektu vadības daļas projektu vadītāja 

Lauris Laicāns – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas 

Plānošanas daļas vadītājs 

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Egita Murauska – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja 

Aivars Pekmans – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas Sporta daļas 

vadītājs 

Evita Bērziņa – Talsu novada pašvaldības Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Darba 

aizsardzības daļas vadītāja 

Bruno Dāvids Strauts – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas Projektu vadības daļas projektu vadītājs  

Eva Zolneroviča –  Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Personāla daļas vadītāja 

Ģirts Veinbergs – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītājs 

Baiba Lorence – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas 

Projektu vadības daļas projektu vadītāja 
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Andris Krišjānis – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas Sporta daļas 

sporta speciālists 

Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības Kancelejas vadītāja 

Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla 

administrators 

Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

Citi: 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Maruta Blūma – Dundagas pagasta pārvaldes Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja 

Andris Grīnbergs – Valdemārpils pilsētas un Ārlavas pagasta pārvaldes, Lubes pagasta 

pārvaldes un Īves pagasta pārvalžu vadītājs 

Andris Kojro –  Dundagas pagasta pārvaldes Saimnieciskā dienesta vadītājs 

Liene Rozenberga – Talsu Galvenās bibliotēkas direktora vietniece 

Sandra Bērziņa – Virbu sākumskolas direktora amata kandidāte 

Egils Bariss – SIA “Talsu namsaimnieks” valdes priekšsēdētājs 

Ilze Kārklevalka – Talsu novada Sociālā dienesta vadītājas vietniece 

Rita Alkšbirze – Talsu Galvenās bibliotēkas direktora amata kandidāte 

Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta un Laidzes pagasta pārvalžu vadītāja 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Zigmunds Brunavs – Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes vadītājs 

Ginta Petra – Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra direktore 

Jana Kašlaja – Talsu pirmsskolas izglītības iestāde “Zvaniņš” vadītāja 

Agnese Veckāgane – Rojas pagasta pārvaldes Attīstības nodaļa 

Andis Vitmanis – “RK Brīvība” pārstāvis 

Dace Obodovska – Talsu Tautas nama direktore 

Ilze Rūsiņa –  pansionāta “Lauciene” direktora p.i. 

Santa Veide – Rojas vidusskolas direktore 

Dzintra Kudiķe-Vizbele – Pastendes pirmskolas izglītības iestādes “Ķipars” vadītā 

 

 

Sēdes  vadītāja  S.Pētersone  informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 

nolikuma 101. punktu  domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un pārraidīta kā 

videokonference publiskā interneta vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas 

un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

S.Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 

Izsludinātā darba kārtība: 

 

1. Par Talsu Galvenās bibliotēkas direktora iecelšanu amatā. 

2. Par Sandras Bērziņas pieņemšanu darbā par Virbu sākumskolas direktori. 

3. Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Rīgas ielā 29, 

Talsos, Talsu novadā. 

4. Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Lojas”, Mazirbē, 

Kolkas pagastā, Talsu novadā. 

5. Par ielu tirdzniecību Dižmāras gadatirgū. 
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6. Par grozījumiem Talsu novada domes 2018.gada 26.jūlija lēmumā Nr.282 “Par 

pansionāta “Lauciene” katlu mājas pamatlīdzekļu nodošanu apsaimniekošanā 

SIA “Talsu namsaimnieks””. 

7. Par saistošajiem noteikumiem “Par aprūpes pakalpojumu bērniem ar 

invaliditāti”. 

8. Par Talsu novada domes saistošo noteikumu publicēšanas vietu. 

9. Par finansējuma piešķiršanu tilta pārbūvei pār Stendes upi Pastendē. 

10. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Talsu Komersantu Klubs”. 

11. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Talsu rajona partnerība”. 

12. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Ziemeļkurzemes biznesa 

asociācija”. 

13. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi Nacionālajā veselīgo pašvaldību tīklā. 

14. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Talsu hokeja klubs”. 

15. Par pārstāvniecību Latvijas Pašvaldību savienības 31.kongresā un biedru 

sapulcē. 

16. Par Talsu novada vēlēšanu komisiju. 

17. Par Valsts asinsdonoru centra iesniegumu. 

18. Par pilnvarojumu projektā Nr. 4.2.2.0/20/I/022 “Skolas energoefektivitātes 

paaugstināšana un pārbūve 1.kārta”. 

19. Par pilnvarojumu projektā Nr. LLI – 449 “Ezeru pārvaldība un 

apsaimniekošana Kurzemē un Ziemeļlietuvā” (LIVE LAKE). 

20. Par pilnvarojumu projektā “Ķēniņkalna un pieminekļa “Koklētājs” apkārtnes 

labiekārtošana Talsu pilsētā”. 

21. Par 2022.gada pašvaldības līdzfinansējumu projektā “Ķēniņkalna un 

pieminekļa “Koklētājs” apkārtnes labiekārtošana Talsu pilsētā”. 

22. Par Talsu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikuma 

apstiprināšanu. 

23. Par Talsu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas sastāva 

apstiprināšanu. 

24. Par Talsu novada Iepirkumu komisijas atcelšanu no pienākumu pildīšanas. 

25. Par Talsu novada Iepirkumu komisijas nolikumu. 

26. Par pilnvarojumu nekustamā īpašuma sadalei, nosaukumu un adrešu 

piešķiršanai. 

27. Par pilnvarojumu noteikt nekustamā īpašumu lietošanas mērķus. 

28. Par pilnvarojumu pieņemt lēmumu par nokavēto nekustamā īpašuma nodokļa 

maksājumu piedziņu. 

29. Par pilnvarojumu pieņemt lēmumu par  nekustamā īpašuma nodokļa parāda un 

pārmaksas dzēšanu      . 

30. Par pilnvarojumu pieņemt lēmumu par nokavēto nekustamā īpašuma nodokļa 

maksājumu labprātīgu izpildi     . 

31. Par grāmatvedības uzskaites nodrošināšanu Talsu novada pašvaldībā. 

32. Par finansējuma piešķiršanu Stendes pilsētas pārvaldei no ceļu un ielu fonda 

rezerves fonda. 

33. Par Talsu novada domes priekšsēdētāja un priekšsēdētāja vietnieku mēnešalgu 

apmēra noteikšanu. 
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34. Par ceļu fonda līdzekļu izlietojuma plānu Dundagas un Kolkas pagastos. 

35. Par Talsu novada pašvaldības iestāžu, struktūrvienību un kapitālsabiedrību 

darbības izvērtēšanu. 

36. Par rīkojuma apstiprināšanu  Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanai. 

37. Par rīkojuma apstiprināšanu  Rojas pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanai. 

38. Par rīkojuma apstiprināšanu  Dundagas pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanai. 

39. Par rīkojuma apstiprināšanu  par Kolkas pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanu. 

40. Par rīkojuma apstiprināšanu  Stendes pilsētas, Lībagu pagasta, Strazdes 

pagasta, Virbu pagasta pārvaldes vadītāja aizvietošanai vakances laikā. 

41. Par rīkojuma apstiprināšanu pansionāta “Lauciene” direktora aizvietošanai 

vakances laikā. 

42. Par finansējuma piešķiršanu līguma Nr. 9-31/2020/21 “Stacijas un Dumpīšu 

ielas posma izbūve Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai, 1. 

kārta” pirmstermiņa izbeigšanai. 

43. Par izmaiņām Talsu novada Iepirkumu komisijas sastāvā. 

44. Par izmaiņām Talsu novada pasažieru pārvadājumu un ceļu apsaimniekošanas 

komisijas sastāvā. 

45. Par atlīdzības kārtību Talsu novada pašvaldībā no 01.07.2021. 

46. Par Talsu novada domes saistošo noteikumu Nr.__ "Par Talsu novada 

pašvaldības 2021.gada budžetu" apstiprināšanu. 

Informatīvā daļa: 

              Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

Papildu darba kārtība: 

47. Par Rojas vidusskolas ēdināšanas bloka telpu nomu Zvejnieku ielā 7, Rojā, 

Rojas pag., Talsu nov. 

 

S.Pētersone izsaka priekšlikumu iekļaut  darba kārtībā vienu  papildu  darba kārtības 

jautājumu “Par Rojas vidusskolas ēdināšanas bloka telpu nomu Zvejnieku ielā 7, Rojā, Rojas 

pag., Talsu nov.,  skatot  to  pirms informatīvās daļas kā 47. darba kārtības jautājumu.  

Izsaka priekšlikumu darba kārtības 45.jautājumu pārcelt, kā darba kārtības 

33.jautājumu. 

Citu priekšlikumu attiecībā uz darba kārtību nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – darba kārtības 45.jautājumu pārcelt, kā 

darba kārtības 33.jautājumu. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek 

atbalstīts. 
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S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – iekļaut darba kārtībā papildu darba 

kārtības jautājumu. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek 

atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par darba kārtību kopumā. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, apstiprināta 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Talsu Galvenās bibliotēkas direktora iecelšanu amatā. 

2. Par Sandras Bērziņas pieņemšanu darbā par Virbu sākumskolas direktori. 

3. Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Rīgas ielā 29, 

Talsos, Talsu novadā. 

4. Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Lojas”, Mazirbē, 

Kolkas pagastā, Talsu novadā. 

5. Par ielu tirdzniecību Dižmāras gadatirgū. 

6. Par grozījumiem Talsu novada domes 2018.gada 26.jūlija lēmumā Nr.282 “Par 

pansionāta “Lauciene” katlu mājas pamatlīdzekļu nodošanu apsaimniekošanā 

SIA “Talsu namsaimnieks””. 

7. Par saistošajiem noteikumiem “Par aprūpes pakalpojumu bērniem ar 

invaliditāti”. 

8. Par Talsu novada domes saistošo noteikumu publicēšanas vietu. 

9. Par finansējuma piešķiršanu tilta pārbūvei pār Stendes upi Pastendē. 

10. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Talsu Komersantu Klubs”. 

11. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Talsu rajona partnerība”. 

12. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Ziemeļkurzemes biznesa 

asociācija”. 

13. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi Nacionālajā veselīgo pašvaldību tīklā. 

14. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Talsu hokeja klubs”. 

15. Par pārstāvniecību Latvijas Pašvaldību savienības 31.kongresā un biedru 

sapulcē. 

16. Par Talsu novada vēlēšanu komisiju. 

17. Par Valsts asinsdonoru centra iesniegumu. 

18. Par pilnvarojumu projektā Nr. 4.2.2.0/20/I/022 “Skolas energoefektivitātes 

paaugstināšana un pārbūve 1.kārta”. 

19. Par pilnvarojumu projektā Nr. LLI – 449 “Ezeru pārvaldība un 

apsaimniekošana Kurzemē un Ziemeļlietuvā” (LIVE LAKE). 

20. Par pilnvarojumu projektā “Ķēniņkalna un pieminekļa “Koklētājs” apkārtnes 

labiekārtošana Talsu pilsētā”. 
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21. Par 2022.gada pašvaldības līdzfinansējumu projektā “Ķēniņkalna un 

pieminekļa “Koklētājs” apkārtnes labiekārtošana Talsu pilsētā”. 

22. Par Talsu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikuma 

apstiprināšanu. 

23. Par Talsu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas sastāva 

apstiprināšanu. 

24. Par Talsu novada Iepirkumu komisijas atcelšanu no pienākumu pildīšanas. 

25. Par Talsu novada Iepirkumu komisijas nolikumu. 

26. Par pilnvarojumu nekustamā īpašuma sadalei, nosaukumu un adrešu 

piešķiršanai. 

27. Par pilnvarojumu noteikt nekustamā īpašumu lietošanas mērķus. 

28. Par pilnvarojumu pieņemt lēmumu par nokavēto nekustamā īpašuma nodokļa 

maksājumu piedziņu. 

29. Par pilnvarojumu pieņemt lēmumu par  nekustamā īpašuma nodokļa parāda un 

pārmaksas dzēšanu      . 

30. Par pilnvarojumu pieņemt lēmumu par nokavēto nekustamā īpašuma nodokļa 

maksājumu labprātīgu izpildi     . 

31. Par grāmatvedības uzskaites nodrošināšanu Talsu novada pašvaldībā. 

32. Par finansējuma piešķiršanu Stendes pilsētas pārvaldei no ceļu un ielu fonda 

rezerves fonda. 

33. Par atlīdzības kārtību Talsu novada pašvaldībā no 01.07.2021. 

34. Par Talsu novada domes priekšsēdētāja un priekšsēdētāja vietnieku mēnešalgu 

apmēra noteikšanu. 

35. Par ceļu fonda līdzekļu izlietojuma plānu Dundagas un Kolkas pagastos. 

36. Par Talsu novada pašvaldības iestāžu, struktūrvienību un kapitālsabiedrību 

darbības izvērtēšanu. 

37. Par rīkojuma apstiprināšanu Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanai. 

38. Par rīkojuma apstiprināšanu Rojas pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanai. 

39. Par rīkojuma apstiprināšanu Dundagas pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanai. 

40. Par rīkojuma apstiprināšanu  par Kolkas pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanu. 

41. Par rīkojuma apstiprināšanu Stendes pilsētas, Lībagu pagasta, Strazdes 

pagasta, Virbu pagasta pārvaldes vadītāja aizvietošanai vakances laikā. 

42. Par rīkojuma apstiprināšanu pansionāta “Lauciene” direktora aizvietošanai 

vakances laikā. 

43. Par finansējuma piešķiršanu līguma Nr. 9-31/2020/21 “Stacijas un Dumpīšu 

ielas posma izbūve Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai, 1. 

kārta” pirmstermiņa izbeigšanai. 

44. Par izmaiņām Talsu novada Iepirkumu komisijas sastāvā. 

45. Par izmaiņām Talsu novada pasažieru pārvadājumu un ceļu apsaimniekošanas 

komisijas sastāvā. 
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46. Par Talsu novada domes saistošo noteikumu Nr.__ "Par Talsu novada 

pašvaldības 2021.gada budžetu" apstiprināšanu. 

47. Par Rojas vidusskolas ēdināšanas bloka telpu nomu Zvejnieku ielā 7, Rojā, 

Rojas pag., Talsu nov. 

Informatīvā daļa: 

              Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

 

 

1. 

 Par Talsu Galvenās bibliotēkas direktora iecelšanu amatā 

S.Pētersone, E.Zolneroviča, R.Alkšbirze, A.Astrātovs  

 

E.Zolneroviča ziņo par lēmuma projektu.  

S.Pētersone aicina Talsu Galvenās bibliotēkas direktora amata kandidāti iepazīstināt ar 

sevi un savu motivāciju kandidēt uz Talsu Galvenās bibliotēkas direktora amata vietu. 

S.Alksnīte iepazīstina ar sevi. 

Plkst.9.10 – plkst.9.11 G.Sebris nav pievienojusies tiešsaistē. 

Plkst.9.11 sēdei pievienojas K.Kalniņš. 

A.Astrātovs novēl – lai veicas! 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav,  

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.19 “Par Talsu Galvenās bibliotēkas direktora iecelšanu amatā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

2. 

Par Sandras Bērziņas pieņemšanu darbā par Virbu sākumskolas direktori 

S.Pētersone, U.Katlaps, S.Bērziņa, A.Astrātovs, E.Zolneroviča, E.Kārkiņa 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

 

S.Pētersone aicina Virbu sākumskolas direktora amata kandidāti iepazīstināt ar sevi un 

savu motivāciju. 

S.Bērziņa iepazīstina ar sevi. 

A.Astrātovs jautā Personāla daļas vadītājai par lēmuma projekta lemjošo daļu, kā ir 

pareizi – pieņemt darbā vai iecelt amatā? 

E.Zolneroviča atbild, ka – iecelt amatā. 
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S.Pētersone pauž saprasto, ka redakcija ir jālabo. Lūdz U.Katlapu nākošreiz gatavot ar 

redakciju – iecelt amatā.  

U.Katlaps paskaidro, ka tas [pieņemt darbā] ir precīzs formulējums no Izglītības 

likuma. Min, ka dažādos normatīvos aktos ir dažāds formulējums, un šis ir viens no tiem. 

Piekrīt, ka turpmāk var gatavot vienotā redakcijā. 

S.Pētersone informē, ka Zoom sarakstē ir saņemts jautājums no E.Kārkliņas, vai ir 

korekts formulējums 1.augusts, jo tā ir svētdiena? 

E.Zolneroviča atbild, ka tas tika pārrunāts a U.Katlapu, un tāds bija viņu viedoklis. 

Min, ka jebkurā gadījumā arī brīvdienas ir darba tiesiskās attiecības, ka tas neko šajā 

gadījumā nemainīs, būs pilns cikls, pilns mēnesis. 

 

S.Pētersone aicina tehniski labot lemjošās daļas formulējumu – ar 2021.gada 

1.augustu iecelt amatā Sandru Bērziņu. 

Iebildumu no deputātiem nav. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav,  

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.20 “Par Sandras Bērziņas pieņemšanu darbā par Virbu sākumskolas 

direktori”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

3. 

 Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Rīgas ielā 

29, Talsos, Talsu novadā  

S.Pētersone, L.Laicāns, A.Pinkens, L.Pīlēģis 

L.Laicāns ziņo par lēmuma projektu 

 

A.Pinkens norāda, ka Administratīvajā līgumā, kur minēts, ka to paraksta domes 

priekšsēdētājs pamatojoties uz pašvaldības nolikuma 93. punktu, ir kļūda. Min, ka viņam 

nesakrīt ar 93.punktu Talsu novada pašvaldības nolikumā. Aicina to noprecizēt. 

L.Laicāns atbild, ka to var redakcionāli pielabot. 

[S.Zemīte Zoom sarakstē ieraksta komentāru, ka saskaņā ar Talsu novada domes 

saistošo noteikumu Nr.1. 93. punktu –  Administratīvo līgumu slēdz domes priekšsēdētājs, 

kurš saskaņo to ar attiecīgo pastāvīgo komiteju. Sadarbības līgumus slēdz domes 

priekšsēdētājs. Nākamajā finanšu komitejas sēdē Juridiskā nodaļa informē deputātus par 

sadarbības līguma noslēgšanu. Par sadarbības līguma, kurā plānotas pašvaldības finanšu 

saistības, noslēgšanu lemj dome.]. 

[A.Pinkens Zomm sarakstē atzīst, ka bija lietojis vienu no nolikuma darba versijām]. 
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L.Pīlēģis informē, ka iespējamā interešu konflikta dēļ balsojumā nepiedalīsies. 

 

Ar 16 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, A.Stūrmanis, E.Zelderis) [L.Pīlēģis balsojumā nepiedalās], pret nav, 1 atturas 

(G.Sebris),  

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.21 “Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam īpašumam Rīgas 

ielā 29, Talsos, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam.  

 

 

4. 

 Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Lojas”, 

Mazirbē, Kolkas pagastā, Talsu novadā  

S.Pētersone, M.Blūma 

M.Blūma ziņo par lēmuma projektu. Norāda, ka Tautsaimniecības komitejas sēdē 

[15.07.2021] ir deputātus informējusi par to, ka Administratīvajā līgumā Juridiskajai nodaļai 

bija ieteikums mainīt līdz 2025.gadam, jo Administratīvo teritoriju un apdzīvoto vietu likums 

nosaka, ka līdz 2025.gada 31.decembrim ir jāizstrādā jauns teritorijas plānojums, un tāpēc tas 

būtu noslēdzošais Administratīvā līguma termiņš. Norāda, ka ir sazinājusies ar Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministriju un viņi ir snieguši savu viedokli. Informē, ka 

šajā viedoklī ir teikts, ka šis datums nevar būt par pamatu Administratīvā līguma termiņa 

ierobežojumam, līdz ar to termiņš paliek tāds pats – 2031.gada 1. septembris. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav,  

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.22 “Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam īpašumam 

“Lojas”, Mazirbē, Kolkas pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

5. 

  Par ielu tirdzniecību Dižmāras gadatirgū  

S.Pētersone, D.Obodovska 

D.Obodovska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Plkst.9.33 L.Pīlēģis nav redzams videotiešsaistē. 
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Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav,  

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.23 “Par ielu tirdzniecību Dižmāras gadatirgū”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

6. 

  Par grozījumiem Talsu novada domes 2018.gada 26.jūlija lēmumā 

Nr.282 “Par pansionāta “Lauciene” katlu mājas pamatlīdzekļu nodošanu  

apsaimniekošanā SIA “Talsu namsaimnieks””  

S.Pētersone, I.Rūsiņa, E.Veide 

I.Rūsiņa ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.9.35 L.Pīlēģis pievienojas videotiešsaistē. 

E.Veide informē par lēmuma projektā norādīto termiņu – 2025.gada 13.februāris. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav,  

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.24 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2018.gada 26.jūlija lēmumā 

Nr.282 “Par pansionāta “Lauciene” katlu mājas pamatlīdzekļu nodošanu apsaimniekošanā 

SIA “Talsu namsaimnieks””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

7. 

  Par saistošajiem noteikumiem “Par aprūpes pakalpojumu bērniem 

ar invaliditāti”  

S.Pētersone, I.Kārklevalka 

 

I.Kārklevalka ziņo par lēmuma projektu.  

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav,  

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.25 “Par saistošajiem noteikumiem “Par aprūpes pakalpojumu bērniem ar 

invaliditāti””. Lēmums pievienots protokolam. 
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8. 

Par Talsu novada domes saistošo noteikumu publicēšanas vietu  

S.Pētersone, I.Fedko, G.Bērziņš, I.Lagzdiņa, A.Stūrmanis, A.Astrātovs, A.Pinkens, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Veide, I.Krēķe 

I.Fedko ziņo par lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija. 

 

A.Stūrmanis norāda, ka tad, kad sabiedrība tiek informēta, kur ir kāds lēmuma 

projekts, saistošie noteikumi, vai kāds cits dokuments, tiek norādīta tikai vietne 

www.talsunovads.lv.  

Izsaka priekšlikumu – saistošajos noteikumos pie norādīto vietni Talsu novada 

pašvaldības oficiālā tīmekļvietne www.talsunovads.lv, norādīt arī attiecīgo sadaļu, kur šī 

informācija meklējama. 

A.Astrātovs izsaka pretēju priekšlikumu – nenorādīt šādu precīzu adresi, jo 

tīmekļvietne tiek mainīta un reālās adreses nomainās. Norāda, ka tas var sarežģīt situāciju, ka 

tikai dēļ tīmekļvietnes uzlabojumiem būtu jāgroza saistošie noteikumi. 

Aicina pieturēties pie esošās redakcijas, kad tiek norādīta kopējā tīmekļvietne 

www.talsunovads.lv.  

L.Pīlēģis atzīst, ka no funkcionalitātes viedokļa tīmekļvietne ir diezgan grūti 

lietojama. 

A.Stūrmanis tam piekrīt. Norāda, ka ir izteicis šādu priekšlikumu, jo no vairākiem 

iedzīvotājiem ir dzirdējis to, ka ir samērā grūti kaut ko atrast.  

A.Astrātovs paskaidro, ka tas jau neatrisinās šo problēmu, jo lai tiktu līdz šai saitei 

saistošos noteikumos, iedzīvotājiem, jau tie saistošie noteikumi vispirms ir jāatrod.  

I.Norenberga arī piekrīt tam, ka tas ir darba pie tīmekļvietnes funkcionalitātes 

uzlabošanas. 

L.Pīlēģis arī izsaka priekšlikumu, ka ir jāuzlabo tīmekļvietnes funkcionalitāte. 

E.Veide paskaidro, attiecībā uz tīmekļvietni, 2020.gada nogalē Talsu novada 

pašvaldība ir pieteikusies valsts vispārējā tīmekļvietņu programmā, un tuvākajā laikā tiek 

plānots pāriet uz vienotu tīmekļvietnes versiju, kādu izmanto jau liela daļa pašvaldību, līdz ar 

to būs ievēroti visi vienotie principi, kā meklēt informāciju, kas ir saistoša iedzīvotājam, 

uzņēmējiem. 

A.Stūrmanis atsauc savu priekšlikumu. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav,  

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.26 “Par Talsu novada domes saistošo noteikumu publicēšanas vietu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

http://www.talsunovads.lv/
http://www.talsunovads.lv/
http://www.talsunovads.lv/
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9. 

Par finansējuma piešķiršanu tilta pārbūvei pār Stendes upi Pastendē  

S.Pētersone, A.Svarinska, D.Karols, I.Norenberga 

A.Svarinska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija. 

I.Norenberga jautā par iespēju pie izpilddirektora atskaites sniegt informāciju par to, 

ka tilts Sabilē pār Abavas upi arī tiks renovēts. 

S.Pētersone atbild, ka informācija ir pieskaitīta. 

L.Pīlēģis norāda, ka ir jādomā par drošību posmā no tilta līdz skolai un līdz nākamajai 

ietvei, kas savieno tālāk ar pirmskolas izglītības iestādi. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, M.Rozenbergs, 

G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, 1 atturas (I.Norenberga),  

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.27 “Par finansējuma piešķiršanu tilta pārbūvei pār Stendes upi 

Pastendē”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

Plkst.9.50 L.Pīlēģis nav redzams videotiešsasitē. 

 

 

10. 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Talsu Komersantu Klubs”  

S.Pētersone, A.Lorence 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.28 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Talsu Komersantu 

Klubs””. Lēmums pievienots protokolam. 
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11. 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Talsu rajona partnerība”  

S.Pētersone, A.Lorence 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.29 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Talsu rajona 

partnerība””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

12. 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Ziemeļkurzemes biznesa 

asociācija” 

S.Pētersone, A.Lorence, E.Kārkliņa, A.Pinkens, G.Bērziņš 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

E.Kārkliņa norāda uz lēmuma projektā minēto adresi – [..] juridiskā adrese: Pils iela 

14, Dundaga, Dundagas nov. Norāda, ka Dundagas novads vairs nav. 

S.Pētersone aicina veikt tehnisku labojumu, izlabojot uz Talsu novads. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.30 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Ziemeļkurzemes 

biznesa asociācija””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.9.52 L.Pīlēģis pievienojas videotiešsasitē. 

 

13. 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi Nacionālajā veselīgo pašvaldību tīklā 

S.Pētersone, A.Lorence, E.Kārkliņa 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 
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E.Kārkliņa jautā, kāpēc iepriekšējos lēmuma projektos bija vārds, uzvārds, bet šeit ir 

tikai amats? 

S.Pētersone aicina iekļaut lēmuma projektā arī vārdu un uzvārdu. Aicina to uzskatīt kā 

tehnisku labojumu. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.31 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi Nacionālajā veselīgo 

pašvaldību tīklā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

14. 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Talsu hokeja klubs” 

S.Pētersone, A.Lorence, I.Norenberga 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.32 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Talsu hokeja 

klubs””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

15. 

Par pārstāvniecību Latvijas Pašvaldību savienības 31.kongresā un biedru sapulcē 

S.Pētersone, A.Lorence 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 
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DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.33 “Par pārstāvniecību Latvijas Pašvaldību savienības 31.kongresā un 

biedru sapulcē”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

16. 

Par Talsu novada vēlēšanu komisiju  

S.Pētersone, A.Lorence, E.Zelderis, A.Pinkens, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Stūrmanis 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

S.Pētersone paskaidro, ka komisija tiek veidota septiņu cilvēku sastāvā, jo izrunājot šo 

jautājumu ar šī brīža vēlēšanu komisijas vadītāju, aprunājoties par to, kā ir noritējušas un, 

kāda ir darba organizācija un vai nebija tā, ka locekļu skaits ir jāpalielina. Tika saņemta 

atbilde, ka tas nav nepieciešams, tāpēc ir priekšlikums – septiņu cilvēku sastāvā. 

 

E.Zelderis jautā, vai ir jautāts viedoklis Centrālajai vēlēšanu komisijai? 

S.Pētersone atbild, ka Centrālajai vēlēšanu komisijai viedoklis attiecībā uz komisijas 

locekļu skaitu nav jautāts. Min, ka nav saņemtas sūdzības vai iebildumi par procesa norisi, 

tāpēc arī ir šis priekšlikums –  septiņi. 

A.Lorence paskaidro, ka dome pati var izvēlēties, kāds ir tas optimālais skaits, kādu  

deputāti atbalsta. Jautājums tika pārrunāts ar līdzšinējo vēlēšanu komisijas priekšsēdētāju, lai 

saprastu darba organizācijas procesu, izrunātu vai ir nepieciešams palielināt šo locekļu skaitu. 

Tā kā tika saņemta atbilde, ka darba process ir veiksmīgi organizēts arī ar septiņu komisijas 

locekļu skaitu, līdz ar to arī tika iekļauts lēmuma projektā šis minētais skaitlis – septiņi 

komisijas locekļi. 

A.Pinkens jautā, vai Talsu novada vēlēšanu komisija darbojas pēc nolikuma? 

S.Pētersone atbild, ka Talsu novada vēlēšanu komisijai nav nolikums, tā darbojas uz 

likuma pamata. 

Notiek diskusija. 

E.Kārkliņa norāda, ka par šo komisijas sastāvu ir jautājusi pašreizējai komisijas 

sekretārei Guntai Dambiņai, un viņa arī apliecināja to, ka ar 7 cilvēkiem, lai veiktu šo 

administratīvo darbu un  organizēt vēlēšanas ir pietiekami. 

A.Stūrmanis pauž viedokli, ka ir vairākas komisijas, kas ir noteiktas ar likumu, tām ir 

nolikumi, tāpēc prātīgāk būtu, ja katrai komisijai vai komiteja ir savs nolikums. 

S.Pētersone aicina šo jautājumu risināt kopā ar jaunajiem komisiju nolikumiem. Min, 

ka vajadzētu uzmanīgi izlasīt likumu, izdarīt secinājumus, un, ja nepieciešams, tad šo 

nolikumu veidot. 

Plkst.10.06 G.Bērziņš nav redzams videotiešsaistē. 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 
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DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.34 “Par Talsu novada vēlēšanu komisiju”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

17. 

Par Valsts asinsdonoru centra iesniegumu  

S.Pētersone, A.Korulis 

A.Korulis ziņo par lēmuma projektu. 

 

Plkst.10.08 G.Bērziņš pievienojas videotiešsaistē. 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.35 “Par Valsts asinsdonoru centra iesniegumu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

18. 

Par pilnvarojumu projektā Nr. 4.2.2.0/20/I/022  

“Skolas energoefektivitātes paaugstināšana un pārbūve 1.kārta”  

S.Pētersone, J.Skujeniece, L.Pīlēģis 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

 

L.Pīlēģis atgādina, ka viņam kādā no komitejām ir bijis jautājums, lai hronoloģiski 

pastāsta, kāda ir šī projektu gaita un visi lēmumi, kas saistīti ar šiem projektiem. Norāda, ka 

pie reizes varētu arī sniegt informāciju par iepirkumu.  

J.Skujeniece atbild, ka B.Lorence ir sagatavojusi informāciju. 

S.Pētersone rosina, ka ar šo informāciju varētu iepazīstināt pie izpilddirektora 

pārskata. 

L.Pīlēģis piekrīt, ka šo informāciju var sniegt pie izpilddirektora pārskata. Papildina, 

ka, tad arī varētu sagatavot informāciju, kādēļ tik ilgstoši nebija iespējams pieņemt lēmumu. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis), pret nav, 1 atturas (E.Zelderis), 
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DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.36 “Par pilnvarojumu projektā Nr. 4.2.2.0/20/I/022 “Skolas 

energoefektivitātes paaugstināšana un pārbūve 1.kārta””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

19. 

Par pilnvarojumu projektā Nr. LLI – 449 

“Ezeru pārvaldība un apsaimniekošana Kurzemē un Ziemeļlietuvā” (LIVE 

LAKE) 

S.Pētersone, J.Skujeniece, K.Kalniņš 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.37 “Par pilnvarojumu projektā Nr. LLI – 449 “Ezeru pārvaldība un 

apsaimniekošana Kurzemē un Ziemeļlietuvā” (LIVE LAKE)”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

20. 

Par pilnvarojumu projektā “Ķēniņkalna un pieminekļa “Koklētājs” apkārtnes 

labiekārtošana Talsu pilsētā” 

S.Pētersone, J.Skujeniece, L.Pīlēģis, A.Dimante, J.Kļava, E.Zelderis 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

 

L.Pīlēģis norāda, ka būvprojektā ir neliela daļa izgriezta no kopējā būvprojekta un 

sanāk, ka šīs taciņas beidzās tādā neloģiskā vietā. Jautā, vai tam ir kaut kāds izskaidrojums. 

S.Pētersone rosina šo jautājumu izrunāt pie izpilddirektora pārskata. 

L.Pīlēģis norāda, ka grib dzirdēt atbildi, jo no tā būs atkarīgs viņa balsojums. 

A.Dimante atbild, ka projektēšanas uzdevumā šī bija noteiktā projektēšanas zona, kas 

ir tikai pašvaldības zemes gabali, un tajā teritorijā arī tika visas aktivitātes projektētas, 

neizejot ārā no projektēšanas robežām, kuras tika saskaņotas gan ar būvvaldes arhitektu 

N.Dziedātāju, gan ar ainavu arhitekti. 

L.Pīlēģis norāda, ka taciņa kaut kur parka vidū vienkārši beidzās, tālāk nemaz 

neattīstām.  
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A.Dimante atbild, ka sazināsies ar projektētājiem, lai noskaidrotu precīzu skaidrojumu 

un tad sniegs rakstisku atbildi. 

J.Kļava vērš uzmanību uz to, ka tuvākajā laikā visiem deputātiem kopā būtu 

jāatgriežas pie jautājuma par objektu būvniecības procesa kvalitāti. Norāda, ka rosinās uz 

priekšu, vai nu Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļā, vai kādā citā nodaļā atrast amata 

vietas tādiem cilvēkiem, kuri būtībā būtu ieinteresēti pārstāvēt tieši pašvaldības intereses. Lai 

tie objekti, kurus būvē mūsu novadā būtu atbilstošā kvalitātē. 

E.Zelderis norāda, ka viņam ir līdzīgs viedoklis, kā J.Kļavai. 

L.Pīlēģis pauž viedokli, ka ir jādomā no iedzīvotāju puses, lai iedzīvotājiem būtu ērti 

un nebūtu kaut kāds apgrūtinājums. Otrs, ir jādomā, kādu uzdevumu mēs dodam 

projektētājam. Pēc tam ir jāuzmana pats projektētājs. Tiek veiktas minimālās prasības, bet 

mums ir iespēja šos projektus arī iedot universitāšu pasniedzējiem, kas to vērtē par samaksu. 

Pēc tam, protams, ir ļoti svarīga šī būvprojekta realizācijas stadija, kurā arī ir vajadzīgi 

piesaistīt profesionāļi, attiecīgās jomas pārzinātāji. Pauž uzskatu, ka risinājums ir jāmeklē no 

izpildvaras puses. 

E.Kārkliņa pauž viedokli, ka tā ir pašvaldības resursu nelietderīga tērēšana, ja tiek 

piesaistīts vēl viens cilvēks, jo būvuzraugs katrā projektā strādā pasūtītāja interesēs. 

L.Pīlēģis oponē šim apgalvojumam. Min, ka ir pierādījumi un ir pieredze par to, ka tā 

nav. Piekrīt, ka būvuzraugs strādā pašvaldības interesēs, bet ne vienmēr būvuzraugs ir labāko 

nodomu vadīts vai pietiekami apzinīgs, lai šos darbus uzraudzītu pareizajā un labākajā mums 

interesējošā kvalitātē. 

E.Kārkliņa norāda, ka, ja ar būvuzraugu tiek slēgts līgums, līgumā, ja ir atrunāti visi 

nosacījumi, tad ir arī jāatrunā nosacījums par to, ja būvuzraugs nekvalitatīvi veic savu darbu, 

tad par to viņam tiek aprēķināts no kopējā cipara. 

S.Pētersone norāda, ka šis ir diskusiju jautājums Tautsaimniecības komitejai. Lūdz 

A.Pinkenu un A.Stūrmani šo jautājumu skatīt Tautsaimniecības komitejā. 

Notiek diskusija. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 14 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, A.Pinkens, S.Pētersone, M.Rozenbergs, G.Sebris, 

A.Stūrmanis), 1 pret (E.Zelderis), 3 atturas (L.Pīlēģis, I.Norenberga, K.Kalniņš), 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.38 “Par pilnvarojumu projektā “Ķēniņkalna un pieminekļa “Koklētājs” 

apkārtnes labiekārtošana Talsu pilsētā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

21. 

Par 2022.gada pašvaldības līdzfinansējumu projektā “Ķēniņkalna un pieminekļa 

“Koklētājs” apkārtnes labiekārtošana Talsu pilsētā” 

S.Pētersone, A.Dimante 
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A.Dimante ziņo par lēmuma projektu. 

 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, M.Rozenbergs, 

G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, 1 atturas (I.Norenberga), 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.39 “Par 2022.gada pašvaldības līdzfinansējumu projektā “Ķēniņkalna un 

pieminekļa “Koklētājs” apkārtnes labiekārtošana Talsu pilsētā””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

22. 

Par Talsu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikuma 

apstiprināšanu 

S.Pētersone, E.Bērziņa, A.Stūrmanis 

E.Bērziņa ziņo par lēmuma projektu. Norāda, ka ir ņemti vērā Finanšu komitejā 

deputātu izteiktie priekšlikumi par komisijas sastāva papildināšanu. Nosūtot vēstuli komisijas 

sastāvā tika uzaicināts Latvijas Dzelzceļa pārstāvis un Dabas aizsardzības pārvaldes pārstāvis. 

Institūcijas ir deleģējušas savus pārstāvjus. 

 

Notiek diskusija. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.40 “Par Talsu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 

nolikuma apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

23. 

Par Talsu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas sastāva 

apstiprināšanu 

S.Pētersone, E.Bērziņa 

E.Bērziņa ziņo par lēmuma projektu. 
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Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.41 “Par Talsu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 

sastāva apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.10.38 S.Pētersone izsludina sēdes pārtraukumu. 

Iebildumu nav. 

Plkst.10.50 tiek atsākta domes sēde. 

 

 

24. 

Par Talsu novada Iepirkumu komisijas atcelšanu no pienākumu pildīšanas  

S.Pētersone, D.Pētersons, A.Pinkens, I.Norenberga, A.Astrātovs, D.Karols 

D.Pētersons ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.10.52 A.Stūrmanis pievienojas. 

 

A.Pinkens norāda, ka iepazīstoties ar preambulu, viņam ir šķitis nedaudz mulsinošs 

komisijas nosaukums ar lielo burtu, kurš it kā būtu jāattiecina uz 1.jūlijā izveidoto Talsu 

novada iepirkumu komisiju. Min, ka varbūt tur var ieviest tādas korekcijas, kas ļauj saprast, 

kuras komisijas locekļi ir rakstījuši iesniegumus par atbrīvošanu no pienākumu pildīšanas. 

D.Pētersons paskaidro, ka, ja tiek lasīts lēmums kopsakarā gan lemjošo daļu, gan 

preambulu, izriet, ka ir komisija, kas izveidota ar domes 2021.gada 1. jūlija lēmumu un, tad ir 

attiecīga komisija, kas izveidota ar vairākiem domes lēmumiem, sākot no 2017.gada.  

I.Norenberga norāda, ka vakar vakarā [28.07.2021.] tika saņemta Iepirkumu komisijas 

trīs locekļu vēstule, kurā viņi norāda uz vairākām lietām. Uz to, ka, veicot rīcības izvērtēšanu, 

neesot ņemts vērā viņu viedoklis, ka viņi nekādā veidā nav tikuši iesaistīti šajā procesā. 

Lūdz veicot līdzvērtīgu izvērtējumu nākotnē piesaistīt arī tos cilvēkus, kas ir tiešā 

mērā bijuši saistīti ar lēmumu pieņemšanu un, iespējams, pēc tam no viņiem tiek prasīta arī 

kaut kāda veida atbildība. Pauž saprasto, ka šajā procesā esošā Iepirkuma komisija nekādā 

veidā netika iesaistīta. 

A.Astrātovs atbild, ka Iepirkuma komisijai šajā procesā tika iesaistīta rakstveidā, 

uzdodot viņiem konkrētus jautājumus attiecībā uz izvērtējamiem diviem iepirkumiem un 

procesu kopumā.  

S.Pētersone papildina, ka šajā uzaicinājuma vēstulē bija uzaicināti arī tikties Zoom 

sanāksmē. 

A.Astrātovs min, ka bija iespēja pirms lēmuma pieņemšanas tikties ar Izvērtēšanas 

komisiju Zoom platformā, neviens no Iepirkumu komisijas locekļiem šādu vēlmi 

neapstiprināja. 

D.Karols jautā, vai neviens no komisijas locekļiem savā iesniegumā nebija minējis 

iemeslu, kādēļ viņš savu darbību pārtrauc? 

S.Pētersone atbild, ka nevienā no iesniegumiem nav minēts iemesls. 
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Izsaka priekšlikumu preambulu nemainīt. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, D.Karols), pret nav, 1 atturas (E.Zelderis), 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.42 “Par Talsu novada Iepirkumu komisijas atcelšanu no pienākumu 

pildīšanas”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

D.Karols pamato savu balsojumu. Aicina Finanšu komitejas informatīvajā daļā jaunā 

Iepirkuma komisijas vadītāju sniegt ieskatu, kā darbs ir iesācies. Norāda, ka ir ļoti stiprinājuši, 

lai Iepirkumu komisija strādātu sekmīgāk, izveidojot Iepirkumu nodaļu, ir jauns komisijas 

sastāvs. Min, ka viņš gribētu saprast, kur varētu būt tie šķēršļi, kuri iepirkumi varētu kavēties, 

kāds ir klimats, kāds ir darbības ātrums. Pauž pateicību iepriekšējai Iepirkumu komisijai par 

kopīgo darbu iepriekšējā sasaukuma laikā un par veiktajām procedūrām iepirkumu 

organizēšanā. 

 

No plkst.11.00 – plkst.11.02 E.Zelderis nav redzams videotiešsaistē. 

 

 

25. 

Par Talsu novada Iepirkumu komisijas nolikumu  

S.Pētersone, D.Pētersons, L.Pīlēģis 

D.Pētersons ziņo par lēmuma projektu. Norāda, ka ir izvērtēti deputātu izteiktie 

priekšlikumi un tie ir ņemti vērā. Izsaka priekšlikumu papildināt nolikuma 48. punktu 

[Komisija sniedz Domes Finanšu komitejai rakstisku pārskatu par savu darbību ne retāk kā 

divas reizes gadā.] pirmā teikuma beigas ar vārdiem – janvāra un jūlija mēnesī.  

 

L.Pīlēģis pauž saprasto no Finanšu komitejā [21.07.2021] sniegtajām atbildēm, ka  

zemsliekšņa iepirkumu kārtība tiks definēta iepirkumu kārtībā. 

D.Pētersons atbild, ka ar zemsliekšņa iepirkumiem situācija ir tāda, ka tie arī uz šo 

brīdi ir atrunāti Publisko iepirkumu organizēšanas kārtībā Talsu novada pašvaldībā. Saistībā 

ar Iepirkumu komisijas nolikumu, attiecībā uz šiem zemsliekšņa iepirkumiem, šos iepirkumus 

neskata Iepirkumu komisija, šos iepirkumus skata Iepirkumu nodaļa tieši attiecībā uz cenu 

aptaujām. Kas attiecās uz mazajām cenu aptaujām, kas ir pakalpojumi, būvdarbi līdz 5 000,00 

EUR, tad tas ir attiecīgās nodaļas kompetences jautājums, ko apstiprina arī attiecīgais 

izpilddirektora vietnieks. 

L.Pīlēģis noprecizē, tad šī komisija darbosies tikai un vienīgi ar iepirkumiem, kas 

attiecas uz Publisko iepirkumu likumu? 
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Plkst.11.04 G.Bērziņš nav redzams videotiešsaistē. 

D.Pētersons atbild, ka – jā, kā tas ir arī norādīts komisijas nolikumā. 

 

S.Pētersone aicina balsot par D.Pētersona izteikto priekšlikumu – papildināt komisijas 

nolikuma 48. punkta pirmo teikumu ar – [..] janvāra un jūlija mēnesī. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek 

atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.43 “Par Talsu novada Iepirkumu komisijas nolikumu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

26. 

Par pilnvarojumu nekustamā īpašuma sadalei, 

nosaukumu un adrešu piešķiršanai 

S.Pētersone, I.Romaško 

I.Romaško ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.11.06 G.Bērziņš pievienojas videotiešsaistē. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.44 “Par pilnvarojumu nekustamā īpašuma sadalei, nosaukumu un adrešu 

piešķiršanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

27. 

Par pilnvarojumu noteikt nekustamā īpašumu lietošanas mērķus  

S.Pētersone, I.Romaško 

I.Romaško ziņo par lēmuma projektu. 
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Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.45 “Par pilnvarojumu noteikt nekustamā īpašumu lietošanas mērķus”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

28. 

Par pilnvarojumu pieņemt lēmumu par nokavēto nekustamā īpašuma nodokļa 

maksājumu piedziņu  

S.Pētersone, I.Romaško 

I.Romaško ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.46 “Par pilnvarojumu pieņemt lēmumu par nokavēto nekustamā īpašuma 

nodokļa maksājumu piedziņu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

29. 

Par pilnvarojumu pieņemt lēmumu par  nekustamā īpašuma nodokļa parāda un 

pārmaksas dzēšanu       

S.Pētersone, I.Romaško 

I.Romaško ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.47 “Par pilnvarojumu pieņemt lēmumu par  nekustamā īpašuma nodokļa 

parāda un pārmaksas dzēšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 
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30. 

Par pilnvarojumu pieņemt lēmumu par nokavēto nekustamā īpašuma nodokļa 

maksājumu labprātīgu izpildi     

S.Pētersone, I.Romaško 

I.Romaško ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.48 “Par pilnvarojumu pieņemt lēmumu par nokavēto nekustamā īpašuma 

nodokļa maksājumu labprātīgu izpildi”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

31. 

Par grāmatvedības uzskaites nodrošināšanu Talsu novada pašvaldībā  

S.Pētersone, I.Lagzdiņa, A.Astrātovs 

I.Lagzdiņa ziņo par lēmuma projektu. 
   

            A.Astrātovs norāda uz lēmuma projekta lemjošās daļas 10. punktu [Uzdot Talsu 

novada pašvaldības izpilddirektora vietniekam administratīvajos un finanšu jautājumos 

sagatavot priekšlikumus nodaļas nolikuma un struktūras izmaiņām un līdz 22.09.2021. 

iesniegt apstiprināšanai domes priekšsēdētājam.]. Lūdz redakcionāli precizēt nodaļas 

nosaukumu, par kuras nodaļas nolikuma un struktūras izmaiņām iet runa. 

               I.Lagzdiņa lūdz redakcionāli papildināt lēmuma projektu ar [..] Finanšu un 

grāmatvedības nodaļas [..]. 

               

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.49 “Par grāmatvedības uzskaites nodrošināšanu Talsu novada 

pašvaldībā”. Lēmums pievienots protokolam. 
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32. 

Par finansējuma piešķiršanu Stendes pilsētas pārvaldei no ceļu un ielu fonda 

rezerves fonda  

S.Pētersone, I.Lagzdiņa 

I.Lagzdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.50 “Par finansējuma piešķiršanu Stendes pilsētas pārvaldei no ceļu un 

ielu fonda rezerves fonda”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

33. 

Par atlīdzības kārtību Talsu novada pašvaldībā no 01.07.2021.  

S.Pētersone, E.Veide, I.Norenberga 

E.Veide ziņo par lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.51 “Par Talsu novada domes priekšsēdētāja un priekšsēdētāja vietnieku 

mēnešalgu apmēra noteikšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

34. 

Par Talsu novada domes priekšsēdētāja un priekšsēdētāja vietnieku mēnešalgu 

apmēra noteikšanu  

S.Pētersone, I.Lagzdiņa, I.Norenberga 

I.Lagzdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

 

I.Norenberga jautā, vai algas apmērs paliek iepriekšējā līmenī? 

I.Lagzdiņa atbild, ka jā. 
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Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.52 “Par Talsu novada domes priekšsēdētāja un priekšsēdētāja vietnieku 

mēnešalgu apmēra noteikšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

35. 

Par ceļu fonda līdzekļu izlietojuma plānu Dundagas un Kolkas pagastos  

S.Pētersone, A.Pinkens, L.Pīlēģis, J.Kļava, A.Kojro, E.Zelderis 

A.Pinkens ziņo par lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija. 

Plkst.11.31 E.Zelderis nav redzams videotiešsaistē. 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.53 “Par ceļu fonda līdzekļu izlietojuma plānu Dundagas un Kolkas 

pagastos”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

36. 

Par Talsu novada pašvaldības iestāžu, struktūrvienību un kapitālsabiedrību 

darbības izvērtēšanu  

S.Pētersone, L.Laicāns, G.Bērziņš, I.Krēķe, E.Kārkliņa, D.Karols, S.Zemīte 

L.Laicāns ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.11.37 E.Zelderis pievienojas videotiešsaistē. 

 

G.Bērziņš jautā, vai ir plānots izvērtēt pārvalžu teritoriju apmēru un līdz ar to, kaut ko 

dalīt, nedalīt? Jautā, par būvvaldes darba izvērtēšanu. 

L.Laicāns atbild, ka pirmajā jautājumā atbilde ir – jā, tiks pārskatīts. Norāda, ka ir jau 

uzsākts apzināt tos kritērijs, pēc kura varētu izvērtēt visu pagastu pārvalžu administratīvās 

vienības. Min, ka tad būs arī izvērtējums un priekšlikumi iespējamām izmaiņām. Norāda, ka 

būvvalde ir Centrālās administrācijas struktūrvienība un tā tiks izvērtēta pie Centrālās 

administrācijas, tas ir lēmuma projekta pielikuma pirmais punkts. 
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G.Bērziņš jautā, vai būvvaldē ir vadītājs? 

L.Laicāns atbild, ka būvvaldē ir pienākumu izpildītājs. 

G.Bērziņš jautā, vai tur nav jāsludina konkurss ar attiecīgu termiņu? 

I.Krēķe atbild, ka ņemot vērā, ka šobrīd nav apstiprināta jaunā struktūra, tad to ir 

pāragri darīt. Norāda, ka viņas priekšlikums ir apstiprināt jauno struktūru, kas ir paredzēts 

augustā, un tad, ja no blakus novadiem nebūs attiecīgā kandidāta, sludināt atklātu konkursu. 

Notiek diskusija. 

L.Laicāns lūdz redakcionāli labot lemjošās daļas ceturtā punkta  numerāciju. 

S.Pētersone norāda, ka tas jau ir veikts. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.54 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu, struktūrvienību un 

kapitālsabiedrību darbības izvērtēšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

37. 

Par rīkojuma apstiprināšanu  Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanai  

S.Pētersone, E.Zolneroviča 

E.Zolneroviča ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.11.46 A.Kalniņš nav redzams videotiešsaitē. 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, K.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.55 “Par rīkojuma apstiprināšanu Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja 

pienākumu izpildītāja iecelšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

38. 

Par rīkojuma apstiprināšanu  Rojas pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanai  

S.Pētersone, E.Zolneroviča 

E.Zolneroviča ziņo par lēmuma projektu. 
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Ar 13 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, J.Kļava, D.Karols, 

E.Kārkliņa, A.Grīvāne, A.Pinkens, S.Pētersone, M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis), pret 

nav, 4 atturas (I.Norenberga, E.Zelderis, L.Pīlēģis, K.Kalniņš), 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.56 “Par rīkojuma apstiprināšanu  Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

pienākumu izpildītāja iecelšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

39. 

Par rīkojuma apstiprināšanu  Dundagas pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanai  

S.Pētersone, E.Zolneroviča 

E.Zolneroviča ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, K.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, M.Rozenbergs, G.Sebris, 

A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, 1 atturas (I.Norenberga), 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.57 “Par rīkojuma apstiprināšanu  Dundagas pagasta pārvaldes vadītāja 

pienākumu izpildītāja iecelšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

40. 

Par rīkojuma apstiprināšanu  par Kolkas pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanu  

S.Pētersone, E.Zolneroviča 

E.Zolneroviča ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, K.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis), pret nav, 1 atturas (E.Zelderis), 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.58 “Par rīkojuma apstiprināšanu  par Kolkas pagasta pārvaldes vadītāja 

pienākumu izpildītāja iecelšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 
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41. 

Par rīkojuma apstiprināšanu  Stendes pilsētas, Lībagu pagasta, Strazdes pagasta, 

Virbu pagasta pārvaldes vadītāja aizvietošanai vakances laikā  

S.Pētersone, E.Zolneroviča, I.Krēķe, Z.Brunavs 

E.Zolneroviča ziņo par lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

Plkst.11.52 A.Kalniņš pievienojas videotiešsaistē. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, K.Kalniņš, A.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.59 “Par rīkojuma apstiprināšanu  Stendes pilsētas, Lībagu pagasta, 

Strazdes pagasta, Virbu pagasta pārvaldes vadītāja aizvietošanai vakances laikā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

42. 

Par rīkojuma apstiprināšanu pansionāta “Lauciene” direktora aizvietošanai 

vakances laikā  

S.Pētersone, E.Zolneroviča 

E.Zolneroviča ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, K.Kalniņš, A.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.60 “Par rīkojuma apstiprināšanu pansionāta “Lauciene” direktora 

aizvietošanai vakances laikā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

43. 

Par finansējuma piešķiršanu līguma Nr. 9-31/2020/21 “Stacijas un Dumpīšu ielas 

posma izbūve Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai, 1. kārta” 

pirmstermiņa izbeigšanai  

S.Pētersone, J.Didžus, K.Kalniņš, J.Skujeniece, I.Norenberga, L.Pīlēģis, I.Krēķe, 

A.Lagzdiņš, E.Zelderis, A.Astrātovs, J.Kļava 

J.Didžus ziņo par lēmuma projektu. 
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No plkst.11.58 – plkst.12.02 E.Zelderis nav redzams videotiešsaistē. 

Notiek diskusija. 

No plkst.12.00 – plkst.12.03 I.Brūna nav redzama videotiešsaistē. 

No plkst.12.03 – plkst.12.06 L.Pīlēģis nav redzams videotiešsaistē. 

J.Kļava pauž viedokli, ka aktualizēs jautājumu par izdevumiem un, iespējams, 

radītajiem zaudējumiem, kas būs pēc iepirkuma noslēgšanās saistībā ar šo Stacijas ielas 

projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, D.Karols, 

E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, M.Rozenbergs, 

G.Sebris, A.Stūrmanis), 1 pret (J.Kļava), 2 atturas (K.Kalniņš, E.Zelderis), 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.61 “Par finansējuma piešķiršanu līguma Nr. 9-31/2020/21 “Stacijas un 

Dumpīšu ielas posma izbūve Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai, 1. kārta” 

pirmstermiņa izbeigšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.12.09 S.Pētersone izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.12.09 aiziet G.Bērziņš. 

Plkst.12.09 aiziet A.Āboliņš. 

Plkst. 13.00 tiek atsākta domes sēde. 

 

44. 

Par izmaiņām Talsu novada Iepirkumu komisijas sastāvā  

S.Pētersone, A.Lorence, L.Pīlēģis, I.Krēķe 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

L.Pīlēģis jautā, vai nav no pārējiem Iepirkumu komisijas locekļiem saņemtas kaut 

kādas ziņas vai norādes uz to, ka varētu būt vēl iespējams līdzīgi iesniegumi attiecībā par 

komisiju. 

I.Krēķe atbild, ka pagājušajā nedēļā tika saņemts vēl viens iesniegums. Ar šo 

komisijas locekli tika veiktas pārrunas un šis iesniegums ir atsaukts. Min, ka, ja gadījumā tādi 

iesniegumi būs, tad tiks par to informēti. Norāda, ka runājot par vakanci, tad viņas 

priekšlikums ir sludināt iekšējo pieteikšanos uz  šo komisijas locekļu vakanci un tiklīdz tā būs 

noslēgusies, tad  ziņos par tiem, kas ir pieteikušies. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 15 balsīm par (A.Astrātovs, I.Brūna, A.Kalniņš, J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, 

A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, M.Rozenbergs, G.Sebris, 

A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 
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DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.62 “Par izmaiņām Talsu novada Iepirkumu komisijas sastāvā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

45. 

Par izmaiņām Talsu novada pasažieru pārvadājumu un ceļu apsaimniekošanas 

komisijas sastāvā  

S.Pētersone, A.Lorence, M.Rozenbergs, E.Kārkliņa 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

M.Rozenbergs pauž pateicību G.Lūsim par ieguldīto darbu. 

E.Kārkliņā jautā, vai lēmuma projektā nav jāraksta datums? 

S.Pētersone atbild, ka lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 

Ar 15 balsīm par (A.Astrātovs, I.Brūna, A.Kalniņš, J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, 

A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, M.Rozenbergs, G.Sebris, 

A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.63 “Par izmaiņām Talsu novada pasažieru pārvadājumu un ceļu 

apsaimniekošanas komisijas sastāvā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

46. 

Par Talsu novada domes saistošo noteikumu Nr.__ "Par Talsu novada 

pašvaldības 2021.gada budžetu" apstiprināšanu 

S.Pētersone, A.Tihovska 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu. Norāda, ka pēc Finanšu komitejas ir veikti 

nelieli grozījumi –  šodien pieņemtie lēmumi par finansējuma piešķiršanu tiltam pār Stendes 

upi Pastendē, Dumpīšu ielas Stendē seguma labiekārtošanai pieņemtais lēmums, kā arī 

pamatojoties uz Talsu sporta skolas metodiskās komisijas sēdes lēmumu, uz sporta skolu ir 

pārvirzīti nometņu organizēšanai rezervētie līdzekļi, 11 sporta nometņu organizēšanai. 

Plkst.13.07 K.Kalniņš pievienojas videotiešsaistē. 

 

Ar 16 balsīm par (A.Astrātovs, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, J.Kļava, D.Karols, 

E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, M.Rozenbergs, 

G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.64 “Par Talsu novada domes saistošo noteikumu Nr. "Par Talsu novada 

pašvaldības 2021.gada budžetu" apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 
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47. 

Par Rojas vidusskolas ēdināšanas bloka telpu nomu Zvejnieku ielā 7, Rojā, Rojas 

pag., Talsu nov. 

S.Pētersone, I.Lagzdiņa 

I.Lagzdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (A.Astrātovs, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, J.Kļava, D.Karols, 

E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, A.Pinkens, S.Pētersone, M.Rozenbergs, 

G.Sebris, A.Stūrmanis, E.Zelderis), pret nav, atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.65 “Par Rojas vidusskolas ēdināšanas bloka telpu nomu Zvejnieku ielā 7, 

Rojā, Rojas pag., Talsu nov.”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

S.Pētersone, I.Krēķe, J.Skujeniece, A.Pinkens, E.Kārkliņa, L.Pīlēģis, Z.Brunavs, 

I.Norenberga, A.Astrātovs, B.Lorence, G.Sebris, M.Grohjacka, J.Kļava, M.Blūma,                

A.Veckāgane, E.Zelderis, A.Lagzdiņš 

 

I.Krēķe informē, ka izpilddirektora pārskats un projektu progresa ziņojums ir izsūtīts 

deputātiem. Min, ka ir mēģināts apkopot visu bijušo novadu domes lēmumi un to izpilde. Ir 

apkopota informācija, kas notiek nodaļās un iestādēs. 

 Norāda, ka jautājumi no deputātiem nav saņemti.  

Informē, ka projekta pārskats ir mazlietiņ jaunā redakcijā. Norāda, ka ir saņēmusi no 

deputāta L.Pīlēģa ieteikumu, ka varētu izveidot vēl vienu rindu, kur uzrakstīt, tieši par ko šis 

projekts ir un kādam mērķim, lai arī tie deputāti, kas līdz šim nav bijuši, labāk saprastu. 

Norāda, ka nākamajā reizē tas tiks pievienots. Min, ka ir mēģināts apkopot visu esošo 

informāciju par projektiem gan Talsu novadā, gan arī bijušajos novados. 

Dod vārdu J.Skujeniecei, lai atbildētu uz domes sēdē izskanējušo jautājumu par 

Sabiles tiltu pār Abavas upi  projekta vēsturi, kāda ir bijusi tā virzība. 

J.Skujeniece ziņo par projekta virzību. 

No plkst.13.20 – plkst.13.40 E.Zelderis nav redzams videotiešsaistē. 

E.Kārkliņa rosina pašreiz likt mierā šo projektu. 

J.Skujeniece piekrīt, ka viņai tā doma ir līdzīga, ne gluži rīt atsākt iepirkumu, bet pēc 

kāda laika. 

L.Pīlēģis jautā par tilta drošību? 

Z.Brunavs atbild, ka pirms būvprojekta sagatavošanas, tiltam tika veikta tehniskā 

apsekošana un ekspertīze. Apsekošanā bija dots norādījums, ka ir jāuzliek svara ierobežojuma 

zīmes, tās ir 15 tonnas.  

A.Pinkens jautā, vai zināms, cik ilgi varētu iztikt ar šiem kosmētiskajiem 

uzlabojumiem? 

Z.Brunavs atbild, ka neviens nav pateicis to, cik ātrā laikā viņš būtu jāsaremontē. 
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No plkst.13.25 – plkst.13.31G.Sebris nav redzams videotiešsaistē. 

No plkst.13.29 – plkst.13.31A.Stūrmanis nav redzams videotiešsaistē. 

I.Krēķe – domes sēdes laikā izskanēja par Talsu 2. vidusskolas projekta gaitu. Bija 

jautājums attiecībā uz pamatojumu par to, ka lēmums tik ilgi tika pieņemts. Norāda, ka tas 

vairāk bija iepirkumu komisijas kompetencē.  

B.Lorence ziņo par projekta priekšvēsturi, gaitu un realizāciju. 

 

L.Pīlēģis jautā par Talsu Valsts ģimnāziju, vai dotajā brīdī vēl kaut kādi darbi notiek, 

vai tikai notiek pārbaude atsevišķām institūcijām, lai viss atbilstu normām? 

J.Skujeniece atbild, ka šobrīd tie darbi, kas bija saskaņā ar līgumu ir no uzņēmēju 

puses pabeigti. Vakar [28.07.2021.]bija ugunsdrošības pārbaude, tika saņemti aizrādījumi, kas 

ir jānovērš 10 dienu laikā. Ir jānovērš būvuzrauga norādītie defekti. Darbu veikšanas procesā, 

būvniecības tāmē bija radies ietaupījums, kopīgi arī ar skolas direktoru, izvērtējot arī ar 

būvuzraugu, tika papildus veikti darbi, lai novērstu problēmas ārpusē – asfalts bija 

jāpieasfaltē, projektā nebija paredzēts lieveņa remonts un arī tur tika rasta iespēja uzlabot. 

Dažādu iemeslu dēļ bija arī esošo durvju stiklu plīsumi, arī logi bija plaisājuši, kas ir ne šajā 

objektā izbūvētie. 

Min, ka ir plānā tikties, lai saprastu, kas ir ar ugunsdrošības pārbaudes likvidējamiem 

darbiem, kas ir vēl papildus jāizdara. 

L.Pīlēģis jautā, vai objekts līdz pirmajam septembrim būs nodots ekspluatācijā? 

I.Krēķe atbild, ka visdrīzāk būs. 

I.Norenberga lūdz atsūtīt informāciju par ietaupījumu un arī par tā izlietojumu.  

J.Skujeniece atbild, ka var aizsūtīt pēdējo izslēgto un ieslēgto darbu tāmi, kurai nav 

papildu vienošanās, jo tur, visticamāk, būs vēl viena vienošanās pašās beigās, ja vien 

nevajadzēs kādu finansējumu ugunsdrošības risinājumiem. 

No plkst.13.49 – plkst.13.52 M.Rozenbergs nav redzams videotiešsaistē. 

L.Pīlēģis jautā par sporta laukuma labiekārtošanu Vandzenē. Min, ka tur ir veiktas 

kaut kādas izmaiņas paskaidrojuma rakstā. Jautā, kas tās par izmaiņām un vai sakarā ar šīm 

izmaiņām, būvdarbi tiks veikti iepirkuma noteiktajā termiņā? 

M.Grohjacka atbild, ka pirms būvdarbu uzsākšanas, būvnieki atbrauca dabā apskatīties 

un ieteica, nemainot apjomus, vienkārši par 90 grādiem sagriezt laukumu. Nekas cits 

nemainās. Būvvaldē izmaiņas ir saskaņotas, termiņi netiks pārkāpti. 

 

L.Pīlēģis lūdz skaidrojumu par Dundagas pagasta projektiem, kas ir saistīti ar 

Dundagas pagasta pārvaldi. 

S.Skujeniece, A.Pinkens, J.Kļava, M.Blūma sniedz skaidrojumu. 

 

L.Pīlēģis lūdz skaidrojumu par Rojas pagasta projektiem. 

Tiek konstatēts, ka projekta progresa tabulā ir norādīta kļūdaina informācija. 

J.Skujeniece atvainojas par kļūdaino informāciju. Norāda, ka nākamajās reizēs tas tiks 

novērsts. 

I.Krēķe – tiks noprecizēts un Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļa 

sagatavos precizētu tabulu. 

 

L.Pīlēģis lūdz skaidrojumu par projektiem Mērsraga pagastā. 
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I.Krēķe rosina vienoties, kad par šiem Mērsraga projektiem deputāti iesūta jautājumus 

un tiks izsūtīta pilna informācija, jo dotajā brīdī A.Kreicbergai ir tehniskas problēmas 

pieslēgties Zoom platformai. 

L.Pīlēģis – jā. 

 

Notiek diskusija starp L.Pīlēģi, J.Skujenieci un A.Astrātovu par pirmsskolas izglītības 

iestādi “Vīnodziņa”. 

 

L.Pīlēģis jautā par Fabrikas ielas projektēšanas virzību? 

J.Skujeniece atbild, ka ir sagatavota un jau izsūtīta ekspertiem tirgus izpēte, vadoties 

no tā, kas jau ir lielais būvprojekts, un arī tajā brīdī veikto ģeoloģisko izpēti, dotu profesionālu 

slēdzienu par to, kas šajā ielā ir iespējams, lai atkal lieki netērētu laiku un resursus. 

E.Zelderis jautā, kas tie ir par ekspertiem, kas tiks piesaistīti? 

J.Skujeniece – mēs veicam iepirkumu, šobrīd ir izsūtīts vairākām firmām, kuras ar 

šādu lietu nodarbojas un tikai tad varēšu nosaukt, kura firma tā ir. 

E.Zelderis jautā, vai tiek ievietota arī publiski pieejama informācija, ka var pieteikties, 

kas vēlas, vai kā tas tiek darīts? 

J.Skujeniece atbild, ka pagaidām nē, ka tiek meklēti jau zināmie. 

E.Zelderis norāda, ka, ja tiek meklēti šie eksperti, tad to vajag ielikt arī publiski, lai 

cilvēki redz un, kas vēlas var pieteikties. 

Notiek diskusija. 

L.Pīlēģis jautā par Dundagas ielas projekta risinājumiem –  kāds uzdevums ir 

projektētājiem, par kuru vietu plānot veloinfrastruktūru?  

I.Krēķe atbild, ka šī informācija tiks nosūtīta. 

 

Notiek diskusija. 

 

I.Krēķe atvainojas par projektu progresa tabulu. Norāda, ka ar J.Skujenieci izies cauri, 

noprecizēs un nosūtīs deputātiem aktuālo. 

Lūdz jautājumus iesūtīt iepriekš, lai uz tiem var sagatavot atbildes. 

 

DOME PIEŅEM informāciju zināšanai. 

 

 

 

Sēde slēgta plkst.14.25 

 

Sēdes vadītājs     (paraksts*)   S.Pētersone 

Parakstīts 05.08.2021. 

 

Protokolētāja         E.Grīnberga 

Parakstīts 05.08.2021.                                  (paraksts*)  

 

*ŠIS DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR  LAIKA ZĪMOGU 


